
 

  

 

  

 

 

 

 

Statenfractie Lokaal Brabant 

De heer W.F.C. van Pinxteren 

Postbus 90151 

5200 MC  'S-HERTOGENBOSCH 

Onderwerp 
Schriftelijke vragen over bossen in Noord-Brabant 

 

 

 

Geachte heer Van Pinxteren, 

 

Brabantlaan 1 

Postbus 90151 

5200 MC ’s-Hertogenbosch 

Telefoon (073) 681 28 12 

Fax (073) 680 76 80 

www.brabant.nl 

IBAN NL86INGB0674560043 

 

 

Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

14 mei 2019 

Ons kenmerk 

C2244870/4515385  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

W.J.C. (Wiel) Poelmans 

Telefoon 

(073) 680 84 27 

Email 

jpoelmans@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 april 2019, ingekomen op 17 april 2019, heeft u namens de 

Lokaal Brabant fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u met de fractie van Lokaal Brabant eens dat onze bossen een 
belangrijke bijdrage kunnen leveren in het vastleggen van CO2? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Is er een bosvisie beschikbaar voor Brabant?  
Antwoord: Nee. Wij hebben een provinciale bosnota in voorbereiding met 

daarin een visie op de bossen van Noord-Brabant. 

 

3. Zo nee, bent u van mening dat Brabant een bosvisie dient te hebben? 
Antwoord: Ja. Zie ook het antwoord bij vraag 2. Het nieuwe college zal een 

besluit nemen over de bosnota. 

 

4. Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant gekapt gaat worden in 
de komende jaren? 
Antwoord: Nee. Wel is bekend dat op basis van het huidige provinciaal beleid 

tot en met 2027 ca. 850 ha bos gekapt zal worden in Noord-Brabant 

gekoppeld aan biodiversiteitsherstel. Het gaat hierbij om ca. 800 ha PAS-

maatregelen en om ca. 50 ha voor het aanleggen van boscorridors voor interne 

verbindingszones binnen het Natuurnetwerk Brabant. Hoeveel bos er gekapt 

gaat worden voor houtproductie is ons niet bekend. De betreffende eigenaren 

hebben hiervoor een herplantplicht. 
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5. Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant aangeplant gaan worden 
in de komende jaren? 
Antwoord: Nee. Wel is bekend dat op basis van het huidige provinciaal beleid 

ca. 1.300 ha bos zal worden aangeplant in Noord-Brabant als onderdeel van 

de realisatie van het Natuurnetwerk Brabant. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
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Bereikbaarheid 

openbaar vervoer en fiets: 

www.brabant.nl/route 

Datum 

7 mei 2019 

Ons kenmerk 

C2244870/4515385  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

W.J.C. (Wiel) Poelmans 

Telefoon 

(073) 680 84 27 

Email 

jpoelmans@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 april 2019, ingekomen op 17 april 2019, heeft u namens de 

Lokaal Brabant fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u met de fractie van Lokaal Brabant eens dat onze bossen een 
belangrijke bijdrage kunnen leveren in het vastleggen van CO2? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Is er een bosvisie beschikbaar voor Brabant?  
Antwoord: Nee. Wij hebben een provinciale bosnota in voorbereiding met 

daarin een visie op de bossen van Noord-Brabant. 

 

3. Zo nee, bent u van mening dat Brabant een bosvisie dient te hebben? 
Antwoord: Ja. Zie ook het antwoord bij vraag 2. Het nieuwe college zal een 

besluit nemen over de bosnota. 

 

4. Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant gekapt gaat worden in 
de komende jaren? 
Antwoord: Ja. Op basis van het huidige beleid zal circa 850 ha bos gekapt 

worden in Brabant. 

 

5. Kunt u aangeven hoeveel hectare bos er in Brabant aangeplant gaan 
worden in de komende jaren? 
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Antwoord: Ja. Op basis van het huidige beleid zal circa 1.300 ha bos 

worden aangeplant in Brabant. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


